
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 18.10.2021 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.14.2021 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 24.09.2021 odbyło się szkolenie radnych Rady Miejskiej „Rola rady gminy w 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym”. W szkoleniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Trompa oraz 

radni Pan Wojciech Szefner, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Roman 

Rakowski, Pan Jan Rerus, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Czesław Grzeszyński, 

Pani Elżbieta Musiałek, Pani Arleta Lubieniec, Pani Małgorzata Matuszewska, Pan 

Przemysław Pokład, Pan Roman Wilczyński, Pani Izabela Wojewoda. 

2. W dniu 27 września 2021 r. w auli Sulechowskiego Domu Kultury odbyła się XII Gala 

Finałowa konkursu Lubuski Lider Biznesu. Na gali Radę Miejską reprezentowali 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Wojciech Szefner i Pan 

Sebastian Różycki.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 28.09.2021 odbyło się robocze spotkanie ws. omówienia kwestii górnej stawki 

opłaty, ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżnienia 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Przemysław Pokład, 

Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak i Pani Elżbieta Musiałek. 

4. W dniu 01.10.2021 odbyła się w Sali Widowiskowej Dawnego Zboru w Sulechowie 

uroczysta inauguracja  roku kulturalnego 2021/2022. W inauguracji udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Wojciech Szefner i Pan 

Przemysław Mikołajczyk.  

5. W dniu 07.10.2021 odbyła się w Sali Widowiskowej Dawnego Zboru w Sulechowie 

uroczysta inauguracja roku akademickiego 2021/2022 Sulechowskiego Uniwersytetu III 

Wieku. Na inauguracji Radę Miejską reprezentowała II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg.   

6. W dniu 08.10.2021 odbyło się w urzędzie miejskim spotkanie w sprawie promocji i 

wykorzystania portu rzecznego w Cigacicach. W spotkaniu udział wzięli I 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Wiesław Kołakowski i Pani 

Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

7. W dniu 11.10.2021 w sulechowskim ratuszu odbyło się spotkanie z przedstawicielami Biura 

ds. Odrzańskiej Drogi Wodnej ws. uwarunkowań dla portu Cigacice w kontekście rozwoju 

Odrzańskiej Drogi Wodnej (ODW), a docelowo aktualizacji europejskiej sieci TEN-T. W 

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Wiesław 

Kołakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pani Elżbieta Musiałek. 

8. W dniu 18.10.2021 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Zbigniew 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Trompa, II Wiceprzewodnicząca Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Jan Rerus, Pan 

Wojciech Szefner, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Miszkiewicz. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje w okresie od końca maja 2021 roku: 

1. Pismo mieszkańców miejscowości Kruszyna w sprawie budowy sieci wodno-kanalizacyjnej. 

Pismo przekazałem Państwu radnym. 

2. Zaproszenie do składania propozycji budżetowych przekazane przez Przewodniczącego 

Sejmiku Województwa Lubuskiego. Pismo to przekazałem Państwu radnym. 

3. Interpelacja radnego Jana Rerusa w sprawie ustalenia harmonogramu budowy 

sygnalizatorów świetlnych na przejściach dla pieszych. Interpelację przekazałem Panu 

Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Odpowiedź udzieloną przez Burmistrza 

Sulechowa przekazałem Panu radnemu. 

4. Interpelacja radnego Jana Rerusa w sprawie uregulowania spraw parkowania na działce nr 

442/16 w Sulechowie. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. Odpowiedź udzieloną przez Burmistrza Sulechowa przekazałem Panu radnemu. 

5. Zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie ustosunkowania się do możliwości „pozbawiania 

się” stanowiska na rzecz pozostawania wyłącznie mieszkańcem. Zapytanie przekazałem Panu 

Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Odpowiedź udzieloną przez Burmistrza 

Sulechowa przekazałem Panu radnemu. 

6. Zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie ustosunkowania się do możliwości prawnej 

zastępowania Burmistrza Sulechowa przez jego zastępcę na sesji Rady Miejskiej zwołanej w 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

trybie nadzwyczajnym. Zapytanie przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. Odpowiedź udzieloną przez Burmistrza Sulechowa przekazałem Panu radnemu. 

7. Wniosek radnego Jana Rerusa o udostępnienie wyroku Sądu Rejonowego w Gryficach. 

Wniosek przekazałem z prośbą o udzielenie odpowiedzi Panu Burmistrzowi oraz Panu 

Dyrektorowi Szkoły Podstawowej nr 1 w Sulechowie. 

8. Wniosek Starosty Powiatu Zielonogórskiego w sprawie wprowadzenia zadania do budżetu 

gminy na rok 2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym i Panu Burmistrzowi z prośbą o 

stanowisko. 

9. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na interpelację radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie 

planów miejscowych. Odpowiedź przekazałem Panu Radnemu. 

10. Pismo Stowarzyszenia FORUM w sprawie wypowiedzi Pana Zastępcy Burmistrza w czasie 

obrad XLIII sesji w dniu 21 września 2021 r. Pismo przekazałem Państwu radnym do 

wiadomości. 

11. Prośba Burmistrza Sulechowa o wydanie opinii przez Komisję Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Wańkowicza w 

Brzeziu k. Sulechowa. Pismo przekazałem Przewodniczącemu Komisji. 

12. Wniosek mieszkańców sołectwa Górki Małe, przekazany przez Pana Burmistrza 

Sulechowa, o ustawienie znaku drogowego. Wniosek przekazałem Państwu radnym do 

wiadomości oraz do opiniowania Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

13. Wniosek mieszkańców ulicy Gdańskiej o zmianę organizacji ruchu, przekazany przez Pana 

Burmistrza Sulechowa. Wniosek przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz do 

opiniowania Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

14. Wniosek Pani sołtys sołectwa Okunin o wprowadzenie zadania budowy drogi gminnej do 

budżetu na rok 2022. Wniosek przekazałem Państwu radnym. Zwróciłem się także do Pana 

Burmistrza o przedstawienie Radzie stanowiska w tej sprawie. 

15. Wniosek mieszkańców ulicy Anyżowej o wprowadzenie zadania budowy i oświetlenia 

drogi gminnej. Wniosek przekazałem Państwu radnym. Zwróciłem się także do Pana 

Burmistrza o przedstawienie Radzie stanowiska w tej sprawie. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

16. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na zapytanie radnego Romana Rakowskiego zadane w 

czasie obrad sesji w dniu 21 września 2021 r. w sprawie liczby godzin w ramach planów 

nauczania przyznanych placówkom oświatowym prowadzonym przez gminę. Odpowiedź 

przekazałem Panu radnemu. 

17. Pisma z opinią prawną oraz stanowiskiem merytorycznym w sprawie pisma mieszkańców 

Kruszyny. Pisma przekazałem prowadzącej sprawę Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

18. Wniosek Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność przy Ośrodku Pomocy Społecznej w 

Sulechowie o ujęcie w budżecie na rok 2022 podwyżki płac dla pracowników. Wniosek 

przekazałem Państwu radnym oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o przygotowanie stanowiska. 

19. W dniu 11.10.2021 przesłałem Państwu Radnym raport z wyników badania ankietowego 

(konsultacji) wśród mieszkańców Gminy Sulechów w zakresie ograniczenia sprzedaży w 

godzinach nocnych.  

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


